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        PROJEKT

PROTOKÓŁ NR XVIII/20
XVIII SESJI ZWYCZAJNEJ

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
W DNIU 28 MAJA 2020 R.

Sesja odbyła się w oparciu o art.  15 zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych
chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z  późn.
zm.) i  odbyła  się  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (zdalny  tryb
obradowania) – system do wideokonferencji Cisco Webex Meetings. Sesji przewodniczył Przewod-
niczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata Przybycień, starszy
specjalista.  Obrady rozpoczęto  o  godz.  14:00,  a  zakończono o  godz.  17:33 tego samego dnia.
W obradach  uczestniczyli:  wg  listy  obecności  (wydruk  z  programu  eSesja.pl).  W posiedzeniu
wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko po sprawdzeniu funkcjonalności systemu do wideokonferencji oraz
programu  do  przeprowadzenia  głosowania,  przywitał  wszystkich,  którzy  potwierdzili  swoją
obecność i  zalogowali  się do systemu, w tym również gości Komendanta Powiatowego Policji
w Krakowie mł.  insp. Tomasza Drożdżaka oraz Komendanta  Komisariatu Policji w Zielonkach
z siedzibą w Krakowie podinsp. Andrzeja Kowalskiego. Następnie przewodniczący M. Golanko
stwierdził kworum i prawomocność do podejmowania uchwał (zgodnie z wygenerowaną w eSesji
listą  obecności,  udział  w  obradach  potwierdziło  21  radnych),  po  czym  otworzył  XVIII  sesję
zwyczajną Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołów: XVI sesji nadzwyczajnej i XVII sesji zwyczajnej.
4.  Sprawozdanie Komendanta z działalności Komisariatu Policji  w Zielonkach oraz informacja
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 2019 rok.
5. Informacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach nt. Oceny Zasobów
Pomocy Społecznej za rok 2019 dla gminy Zielonki.
6. Sprawozdania z prac komisji.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach
Inicjatyw Samorządowych w latach 2020-2021;
2) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2020;
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

8. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
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10. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził
głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Przyjęcie protokołów: XVI sesji nadzwyczajnej i XVII sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XVI sesji nadzwyczajnej,
wobec ich braku, zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XVI sesji nadzwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska

Protokół XVI sesji nadzwyczajnej został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XVI/20).

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XVII sesji zwyczajnej, 
wobec ich braku zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XVII sesji zwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska

Protokół XVII sesji został przyjęty jednogłośnie (protokół otrzymał numer XVII/20).

Ad 4. Sprawozdanie Komendanta z działalności Komisariatu Policji w Zielonkach oraz infor-
macja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 
2019 rok.
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Komendant Powiatowy Policji w Krakowie mł. insp. Tomasz Drożdżak poinformował, że spra-
wozdanie  zostało  przygotowane  i  przedłożone  radzie  przez  Komendanta  Komisariatu  Policji
w Zielonkach z siedzibą w Krakowie podinsp. Andrzeja Kowalskiego. Dodał, że na okoliczność
sesji  została  przygotowana prezentacja,  która stanowi załącznik nr 5  do protokołu.  Prezentacja
obejmuje  zagadnienia m.in.  stanu  zatrudnienia  w  poszczególnych  komórkach  organizacyjnych
komisariatu, zagrożenia występujące na terenie gminy Zielonki, platformy „Krajowa mapa zag-
rożeń  bezpieczeństwa”  do  komunikacji  mieszkańców  z  Policją,  współpracy  ze  Strażą  Leśną,
charakterystykę przestępstw z podziałem na kategorie: rozboje, kradzież mienia, kradzieże z wła-
maniem, inne (pobicia, oszustwa, znęcanie, nietrzeźwi kierujący). Komendant poinformował, że
łącznie  zostało  popełnionych  209  przestępstw  w  roku  2019.  Największą  liczbę  przestępstw
odnotowano w trzech miejscowościach w Zielonkach (z liczbą 80 przestępstw), w Węgrzcach (35
przestępstw) i  Bibicach (32 przestępstwa).  Prezentacja  przedstawia również statystykę w ruchu
drogowym. Na zakończenie prezentacji Komendant A. Kowalski wyraził podziękowania dla władz
samorządu za przeznaczenie środków finansowych na płatne patrole; w ubiegłym roku w kwocie
60 tys. zł, w roku bieżącym prawie 100 tys. zł. Podkreślił Komendant, że nakłady te w bezpośredni
sposób przekładają się na wyniki pracy Policjantów.

W dalszej części radni poruszali tematy związane m.in. ze współpracą ze strażą leśną, wzrostem
wykrywalności przestępstw, kradzieżą mienia,  efektywnością interwencji  Policji  w przypadkach
picia alkoholu na placach zabaw, spalania śmieci. Radni zwrócili się o wskazanie miejsc, gdzie
dochodzi do największej liczby wypadków i zdarzeń drogowych. Podkreślano, że informacja ta
byłaby pomocną przy zaradzeniu problemu z brakiem bezpieczeństwa na drogach, które jest bardzo
istotną sprawą i dokuczliwą dla mieszkańców.

Radni  zgłaszali  zapotrzebowanie  do  dodatkowe  patrole:  w  miejscowości  Przybysławice  dot.
skrzyżowania  drogi  wojewódzkiej  z  powiatową w Januszowicach i  Brzozówką,  z  bardzo dużą
liczbą kolizji drogowych, gdzie trudno jest przejść pieszemu po pasach, w miejscowości Bibice ul.
Graniczna, w miejscowości Węgrzce ulice C1, A9, B4 i B1. 

Komendant T. Drożdżak odniósł się w temacie spalanych śmieci i śmierdzącego, duszącego dymu.
Zwrócił uwagę na kwestię świadka i materiału dowodowego. Zgłaszający zdarzenie często nie chcą
być  świadkami  i  składać  zeznań  przed  sądem.  Zwrócił  uwagę,  że  urządzenie  termowizyjne
pozwoliłoby Policji ominąć proces świadka i badania spopielin w piecach, co zwiększyłoby liczbę
kierowanych  wniosków  do  sądu.  Odniósł  się  również  do  placów  zabaw,  mianowicie  bardzo
pomogłoby w pracy Policji  monitorowanie tych miejsc,  jak również ustanawianie regulaminów
korzystania, których łamanie zakazów pomogłoby Policji w egzekwowaniu prawa.

Komendant podkreślił, że problem z bezpieczeństwem pieszych jest dla Policji szczególnie ważny.
Niestety  nie  rozwiązuje  problemu ustawianie  kolejnych  radiowozów i  mierzenie  prędkości  bo
najważniejsza jest świadomość kierowców. Na niski poziom bezpieczeństwa wpływa niestety brak
poboczy  i  chodników,  również  mentalność  pieszych  z  niezakładaniem odblasków. Komendant
poinformował,  że  Policja  będzie  wdrażać  w  Gminie  Zielonki  program  NO  PROMIL  –  NO
PROBLEM. Celem  tej  kampanii  jest  ograniczenie  na  terenie  Małopolski  liczby  osób,  które
prowadzą  pojazdy  pod  wpływem  alkoholu  i  innych  środków  psychoaktywnych  oraz  zmiana
społecznego nastawienia wobec nietrzeźwych kierowców – wzmocnienie u pasażerów gotowości
do powstrzymywania pijanego kierowcy. Dodał, że zwiększona została liczba kierowców objętych
badaniem na wykrywanie nietrzeźwości i zmniejszyła się liczba osób nietrzeźwych. Obserwuje się
za to coraz większą brawurę i przekraczanie prędkości przez kierujących.

Radni poruszyli temat występowania przez Policję do powiatu o poprawę bezpieczeństwa w ruchu
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drogowym na przejściach dla pieszych na tych skrzyżowaniach, na których zostały odnotowane
kolizje drogowe. Radni pytali również o liczbę interwencji Policji związanych z kontrolą palenisk.

Komendant  A. Kowalski powiedział,  że  odnotuje  tę  informację i  udostępni  radnym. Dodał,  że
liczba  interwencji  jest  odzwierciedleniem  liczby  składanych  zgłoszeń  przez  mieszkańców.
Dyslokowane  są  siły  i  środki  w  miejsca  wskazywane  przez  mieszkańców  na  omawianej  już
krajowej  mapie  zagrożeń.  Radni  zasugerowali  postawienie  fotoradaru  stacjonarnego  przy
budowanym obiekcie szkolnym w Przybysławicach.

Komendant A. Kowalski powiedział,  że  bezpieczeństwem na drodze wojewódzkiej zajmuje się
Wydział Ruchu Drogowego Komendy Wojewódzkiej Policji  w Krakowie.  Komenda Powiatowa
może  jedynie  sugerować  zwiększenie  liczby  patroli.  Komendant  dodał,  że  w  miejscowości
Przybysławice  znajduje  się  stały  posterunek  ruchu  drogowego  Komendy  Powiatowej,  który
fotoradarem ogranicza prędkość kierowców. Komendant dodał, że jest otwarty poprzeć postulat
radnych do Komendy Wojewódzkiej Policji o zwiększenie liczby patroli na drodze wojewódzkiej.
Przychyla się do stanowiska, że ruch drogowy wzmógł kilkukrotnie. 

Radni zwracali uwagę, że postawienie patroli wyrabia w kierowcach przekonanie, że stale mogą
odbywać się w danej lokalizacji kontrole ruchu drogowego. Patrole konieczne są zwłaszcza w oko-
licach przedszkoli i szkół (ul. Graniczna w Bibicach).

Komendant A. Kowalski zwrócił uwagę, że do patroli wykorzystywane są również nieoznakowane
pojazdy.

Radni sugerowali analizę danych z rejestratorów prędkości, których jest  kilkadziesiąt  w gminie
Zielonki i odnotowanie danych, gdzie i kiedy zwiększa się ruch drogowy i nagminnie łamane są
przepisy ruchu drogowego.

Komendant T. Drożdżak powiedział, że otwarty jest na wszelkiego rodzaju informacje, jakie będą
do niego spływały. Cenna będzie to informacja,  Policja opiera się na tzw.  zegarze przestępstw.
Dysponuje szerokimi statystykami kradzieży, rozbojów, które dzielone są na dni, godziny, pory
miesiąca.  Dane  z  gminnych  drogomierzy  byłyby  pomocne,  sztab  po  analizie  dyslokowałby
odpowiednio  służby.  Zaznaczył,  że  otwarty  jest  na  wszelkie  przejawy współpracy,  które  mogą
podnieść bezpieczeństwo na terenie powiatu. 

Radni zgłaszali problemy z parkowaniem aut w miejscach do tego nieprzeznaczonych, zwłaszcza
z  zajmowaniem  chodników,  często  na  całej  ich  szerokości.  Sugerowano  wyznaczenie  stałych
patroli w określonych miejscach w gminie. Radni zwracali uwagę, że w miejscach prac budow-
lanych  konieczny  jest  zwiększony  nadzór  Policji  i  wyciąganie  konsekwencji  za  zabrudzanie
nawierzchni drogowej błotem i stwarzanie realnego zagrożenia, tak dla kierowców, jak i pieszych.

Przewodniczący M. Golanko wyraził podziękowania Komendantom za stałą służbę Policji na rzecz
gminy Zielonki i przyjęcie zaproszenia na sesję, celem przedstawienia informacji z działalności
w  roku 2019.

Wójt zwrócił uwagę na mniejszą liczbę etatów w Komisariacie w porównaniu z takimi gminami
jak Skawina, czy Krzeszowice. Zwrócił się do kom. T. Drożdżaka o zasilenie komisariatu w kadrę,
gdyż  tylko  większą  liczbą  pracowników można  wykonać  dwa  razy  „większą  robotę”.  W tym
aspekcie  Wójt  widzi  zagrożenie,  bowiem  nie  da  się  połową  ludzi  spełnić  oczekiwania
wymagających mieszkańców. Pracujący Policjanci w Komisariacie w Zielonkach obsługujący trzy
gminy,  wykonują  dwa  razy  większą  pracę,  nawet  przy  dodatkowych  płatnych  patrolach  Wójt
uważa zadanie nie do wykonania. 
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Wyraził przychylność dla zakupu urządzenia termowizyjnego do zdarzeń pożarowych. Dodał, że
gmina pozyskała działkę w Węgrzcach i wyraził intencję, że mógłby tam powstać w przyszłości,
wybudowany  ze  środków  z  budżetu  państwa  komisariat  Policji.  W dobrej  lokalizacji,  blisko
obwodnicy z bardzo szybkim dostępem do poszczególnych gmin, w tym do gminy Zielonki, przy
skrzyżowaniu obwodnicy z drogą B4. Zadeklarował wyodrębnienie ok 30 arów działki komunal-
nej, jeśli Komenda Wojewódzka wesprze inicjatywę i pozyska środki z budżetu państwa. Szacuje,
że na wybudowanie komisariatu potrzeba kilka milionów zł.

Komendant  T.  Drożdżak odniósł  się  do sytuacji  etatowej  komisariatu.  Przypomniał,  że  jest  36
etatów. Przyznał, że mały jest komisariat jak na prężnie rozwijającą się gminę. Systematycznie
zwiększa  się  liczba  mieszkańców, samochodów, również podmiotów gospodarczych.  Dodał,  że
codziennie wzmacnia kadrowo komisariat 16 funkcjonariuszami, co tworzy zespół 52 osobowy.
Powiedział,  że  stworzenie  nowoczesnego  komisariatu  jest  bardzo  realne.  Odnośnie  urządzenia
termowizyjnego,  odnotowuje  się  bardzo  dużo  zaginięć  osób na  terenie  powiatu  krakowskiego,
w tym w gminie Zielonki,  osoby wychodzą z domu i  już nie  są w stanie  wrócić.  Termowizja
wykryje  osobę w  kompleksach  leśnych,  zakamarkach,  zaułkach.  Przyznał,  że  takie  urządzenie
bardzo pomoże w pracy Policjantów do ratowania życia ludzkiego. Zadeklarował powiększenie
stanu etatowego w komisariacie, by było jeszcze bardziej bezpiecznie, choć jak podkreślił, gmina
Zielonki jest bezpieczna i to jest sukces Policjantów Komisariatu i Komendy Powiatowej.

Komendant podsumował, że ocenia pracę Komisariatu na bardzo wysokim poziomie, a Komendant
Komisariatu jest jednym z lepszych komendantów w Policji.

Wójt na zakończenie  podziękował Komendantom za współpracę w roku 2019, w szczególności
z placówkami szkolnymi.

Ad 5. Informacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach nt. Oceny
Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2019 dla gminy Zielonki. 

Przewodniczący M. Golanko poinformował, że przedmiotowe opracowanie stanowi dla radnych
podstawę do planowania budżetu gminy.

Dyrektor GOPS Magdalena Rajska szczegółowo przedstawiła radnym zasoby pomocy społecznej
w oparciu  o  przeprowadzoną  analizę  lokalnej  sytuacji  społeczno-demograficznej.  Dyrektor  M.
Rajska zaprezentowała opracowanie, stanowiące załącznik nr 6 do protokołu, obejmujące infrastru-
kturę,  kadrę,  organizacje  pozarządowe,  nakłady  finansowe  ponoszone  na  zadania  pomocy
społecznej oraz informacje o osobach i rodzinach korzystających z pomocy społecznej. 

Radni nie mieli uwag, przewodniczący M. Golanko podziękował za przedłożoną informację.

Ad 6. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji
z okresu międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.05.

Przewodniczący  M.  Golanko poprosił  o  powtórzenie  sprawozdania  z  uwagi  na  występujące
zakłócenia techniczne.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2.  Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  K.  Gaweł  –  sprawozdanie  z  posiedzenia
w dn. 25.05.

Wójt sprostował  wypowiedź  przedmówcy,  iż  przedmiotem  projektu  uchwały  nie  jest  projekt
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budowy, tylko projektowanie chodnika w Woli Zachariaszowskiej i w tym temacie podpisywane
jest porozumienie. Natomiast kiedy nastąpi jego realizacja, tego nie da się przewidzieć. Dodał, że
to jest wniosek złożony przez Zarząd Dróg Powiatu Krakowskiego.

3. Wiceprzewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych P. Calik - sprawoz-
danie z posiedzenia w dn. 25.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka -
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z  posie-
dzenia w dn. 25.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
27.04.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 13.05, 20.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn.
19.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na  
 realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w latach 2020-2021

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej – 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Wójt omówił projekt uchwały.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący  M.Golanko  poinformował  zebranych,  że  z  powodu  problemów  technicznych,
zastępował go wiceprzewodniczący K. Olawski, ponieważ nie ma w urzędzie internetu i udostępnia
go z telefonu komórkowego. Trudno przewidzieć,  jak długo ta  awaryjna sytuacja  będzie miała
miejsce, jednocześnie uprzedził,  że program eSesja może uniemożliwić radnym głosowanie. Na
wypadek,  gdyby pojawił  się  problem, należy powiedzieć głośno do mikrofonu jak się głosuje.
Następnie zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Z uwagi na  fakt, że radnemu K. Krzyworzece nie wyświetlił się w eSesji panel do głosowania,
przewodniczący M. Golanko zarządził anulowanie głosowanie i jego powtórzenie.
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Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw
Samorządowych w latach 2020-2021
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, 
Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, 
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta
Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XVIII/75/2020).

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2020;

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Wójt tytułem uzupełnienia, poinformował, że majątek gminy wzbogacił się o działkę w Węgrzcach
w postępowaniu spadkowym o wielkości 7 ha, w tym prawie 4 ha terenu budowlanego o wartości
ok 8-10 mln zł.  Dodał,  że wymaga nakładów finansowych, ok 100 tys. zł,  na uporządkowanie
terenu wraz ze znajdującym się na niej budynkiem. Również należy uporządkować działkę przy ul.
B4, z czym wiązało się będzie usunięcie ok 600 drzew, potencjalnej działce pod komisariat, co
będzie stanowiło kolejny koszt do poniesienia. 

Przewodniczący  M.  Golanko przypomniał  ustalenia  z  posiedzenia  Komisji  Budżetowej,  iż
szacowana jest kwota 175 tys. zł, zlecona została przez Wójta wycena, zakłada, że do rady trafi
informacja, kiedy zostanie przygotowana.

Radna A. Szablowska zapytała jakie zostały wykonane przesunięcia środków finansowych w bu-
dżecie.

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że o mienie komunalne trzeba zadbać i je uporządkować,
z funduszu sołeckiego Węgrzc została pozyskana część środków na ten cel.

Radna M. Listoś, sołtys sołectwa Węgrzce potwierdziła, że na posiedzeniu rady sołeckiej została
wydzielona kwota 20 tys. zł z budżetu sołeckiego na uporządkowanie działki w Węgrzcach.

Radna R. Kosno zwróciła się o przedstawienie zakresu prac porządkowania terenów komunalnych
w Węgrzcach  otrzymanych  w drodze  spadku.  Radna  wyraziła  wątpliwość  co  do  wycinki  600
drzew, że nie jest to ekologiczne.

Wójt poinformował, że oszacował koszt porządkowania na kwotę 175 tys. zł, znajdujący się tam
budynek wypełniony jest do kalenicy śmieciami, koszty uwzględniają powierzchnię domu, liczbę
spodziewanych  do  wywiezienia  kontenerów  na  PSZOK,  koszty  ich  załadowania,  koszty
pracowników.

Skarbnik  A.  Adamczuk uzupełniła,  iż  do  bieżących  kosztów  związanych  z  uporządkowaniem
terenów komunalnych należą m.in. koszty odbioru odpadów, czyszczenie terenu i wycinka trawy
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z uwagi na fakt, że cały teren zielony jest mocno zachwaszczony i zarośnięty. Również koszt doku-
mentacji  rozbiórki  nieruchomości,  która  na  tej  działce  się  znajduje.  Skarbnik  zakłada,  że
szczegółowo koszty będą znane po zrealizowaniu zadań. Część kosztów została już poniesiona.
W kwestii wyceny, trudno określić jakiego rodzaju wydatki będą  ponoszone w trakcie realizacji
zadania.

Radna R. Kosno wyraziła wątpliwość w kwestii wysokości kwoty, przypomniała, że trzypiętrowy
ceglany budynek Policji w Zielonkach został wyburzony i teren zagospodarowany za kwotę 100
tys zł. Tutaj natomiast jest drewniana chałupa w połowie rozwalona. Zgodziła się, że znajduje się w
nim hałda śmieci, ale zwróciła uwagę, że koszty wywozu są dużo mniejsze niż rozbiórka budynku
ceglanego.  Uważa,  że  szacowana  kwota  jest  zbyt  duża.  Poprosiła  o  przedstawienie  zakresu
planowanych prac na wszystkich działkach otrzymanych w spadku. 

Wójt poinformował, że do wyliczeń uwzględniał aktualne ceny i stawki.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2020
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska

Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XVIII/76/2020).

           3) zmieniająca uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
               Zielonki

Przewodniczący M.Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej – 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Nie było pytań, ani uwag do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna 
Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Aneta Szablowska

Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XVIII/77/2020).

Ad 8. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący M. Golanko poinformował, że w dalszym ciągu jest problem z internetem i trans-
misją sesji i problem w jego ocenie jest coraz większy. Zaproponował, by informacja Wójta została
przesłana radnym w wersji elektronicznej i ewentualne pytania można będzie zadać w normalnym
trybie lub na następnej sesji, na której „Informacja Wójta” rozpoczęłaby się od pytań radnych do
tej przedłożonej. Dodał, że nie chce dopuścić do sytuacji, by sesja została przerwana.

Radny  P.  Podleśny zasugerował,  że  dopóki  połączenie  jest  w  miarę  działające  i  nie  zostanie
przerwane, to można zapoznać się z informacją wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  M.  Golanko powiedział,  że  całkowicie  padła  sieć  wifi  na  sali  konferencyjnej
z której prowadzi obrady i awaryjnie udostępnia internet z własnego telefonu komórkowego, stąd
przedłożył taką propozycję. Pełni rolę „hosta” prowadzącego obrady bez połączenia internetowego.
Podkreślił raz jeszcze, że jest z jego strony problem techniczny i ze strony urzędu, w którym się
znajduje.  Przypomniał,  że  przesyłanie  informacji  Wójta  było  już  procedowane  i  nie  jest  to
niestandardowe działanie i podtrzymał propozycję.

Wiceprzewodniczący K. Olawski zgłosił wniosek formalny o przesłanie radnym informacji wójta
gminy Zielonki  z  działalności  międzysesyjnej  drogą elektroniczną,  ze  względu na  występujące
problemy techniczne z połączeniem internetowym i przełożenie zadawania pytań w tym zakresie
na kolejne posiedzenie sesji  rady gminy Zielonki.  Dodał,  że  również ma problemy techniczne,
i nie mógłby dobrze słyszeć pana Wójta.

Przewodniczący M. Golanko zwrócił uwagę, że jest to wniosek dalej idący i zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:

wniosek wiceprzewodniczącego K.  Olawskiego w sprawie  przesłania  radnym informacji  wójta
gminy Zielonki  z  działalności  międzysesyjnej  drogą elektroniczną,  ze  względu na  występujące
problemy techniczne z połączeniem internetowym i przełożenie zadawania pytań w tym zakresie
na kolejne posiedzenie sesji rady gminy Zielonki.

Radna A.  Sza  blow  ska   poprosiła  by zakończyć głosowanie bez  jej  udziału  z uwagi  na  fakt,  że
zawiesił się jej telefon komórkowy i nie mogła zagłosować w eSesji.

Przewodniczący M. Golanko zarządził anulowanie głosowania i jego powtórzenie.

Przy kolejnym głosowaniu radna A. Szablowska poinformowała, że w dalszym ciągu nie ma moż-
liwości  głosowania  przez  problemy  z  telefonem i  poprosiła  by  zakończyć  głosowanie  bez  jej
udziału. 

P  rzewodniczący M. Golanko   zwrócił uwagę, że może oddać głos, poprzez wyartykułowanie jak
chce zagłosować, administrator wpisze to bezpośrednio do aplikacji eSesja.

Radny P. Podleśny zauważył, że nie było dotychczas praktykowane głosowanie mieszane na sesji.

P  rzewodniczący M. Golanko   przypomniał, że kontynuuje prowadzenie obrad w bardzo trudnych
warunkach technicznych.

Radna   A. Szablowska   zaproponowała zakończenie głosowania bez jej udziału.

Wyniki głosowania
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ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (16) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot,
Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna  Leginowicz,  Krzysztof
Lepiarczyk,  Magdalena  Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Romana  Toft,  Lucyna
Zielińska, Marta Żylska

PRZECIW (4) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz – Kwasek

BRAK GŁOSU (1) Aneta Szablowska

Wniosek został przyjęty. Sprawozdanie zostanie przesłane radnym w wersji elektronicznej.

Ad 9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący M. Golanko przypomniał o złożeniu do biura rady  oświadczenia majątkowego
radnego,  przypomniał,  że  przedłużony był termin,  ale nie wszyscy radni wywiązali  się jeszcze
z ustawowego obowiązku. Poprosił, by oświadczenia zostały złożone najpóźniej do dnia następ-
nego, by nie czekać do poniedziałku jako formalnie ostatniego dnia.

Poinformował,  iż wpłynął do biura rady  „Raport o stanie gminy Zielonki za rok 2019”,  został
umieszczony na eSesji i poprosił o zapoznanie się z jego treścią. Powiedział, że jeśli ktoś z radnych
i sołtysów chciałby otrzymać raport w wersji papierowej, to prosi o taką informację do biura rady.

Radny T. Łysek zawnioskował o zainstalowanie na PSZOK-ach pojemników na odzież używaną,
ograniczony  zostanie  strumień  odpadów zmieszanych,  działanie  będzie  miało  charakter  ekolo-
giczny, odzież zyska „drugie życie”.

Radna A. Leginowicz zawnioskowała o umieszczenie dwóch informacji na stronie internetowej
gminy: Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami z informacją o finansowaniu przez gminę
kosztów sterylizowania bezdomnych kotów w 100 % i w 50% za koty mające właścicieli, druga
informacja ; w przestrzeni publicznej nieczystości po psach trzeba wrzucać do koszy z odpadami
zmieszanymi.

Radny  K.  Krzyworzeka zapytał  jak  wyglądała  współpraca  z  firmą  zbierającą  odzież  używaną
w sołectwie Bibice. 

Radny T. Łysek, sołtys sołectwa Bibice powiedział, że współpraca się poprawiła, aktualnie do 12
godzin od jego zgłoszenia właściciel pojemnika odbiera odzież. Zachęca by jednak na PSZOKA-ch
te pojemniki były ustawiane. 

Radny P. Podleśny zapytał o opinię dendrologiczną planowanego pomnika przyrody w Korzkwi. 

Wójt powiedział, że badanie dendrologiczne było przeprowadzane w listopadzie ubiegłego roku,
w lutym br. została wypracowana opinia i przekazana do biura rady.

Radna R. Toft zawnioskowała, by na następną sesję materiały nie były - z założenia - pisemnymi
tylko  w formie  elektronicznej  i  by  tydzień  wcześniej  została  przesłana  mailem informacja,  że
można pobrać komplet materiałów sesyjnych i gdzie się znajdują. Natomiast tylko wówczas, gdy
radny lub sołtys poprosi o wersję pisemną materiałów, by były próbnie wydrukowane 2 strony na
1 arkuszu. 

Przewodniczący M. Golanko przychylił  się  do  propozycji,  zwrócił  uwagę,  że  jeśli  jest  ogólna
zgoda  by  materiały  były  udostępniane  w  wersji  elektronicznej  to  w  podstawowym  zakresie
program eSesja będzie miejscem bezpiecznym do ściągnięcia materiałów. Tym z Państwa Radnym
i  Sołtysom,  którzy  chcą  nadal  otrzymywać  wersję  papierową,  taka  zostanie  im przygotowana.
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Z biura rady zostanie wysłane mailem pytanie, kto chce otrzymać wersję papierową materiałów.

Radny P. Podleśny powrócił do tematu pomnika przyrody, uważa, że jako pełnomocnik Komitetu
składającego projekt uchwały, powinien być powiadomiony, że badania dendrologiczne są robione
dla tego drzewa.

Wójt przypomniał,  że  na  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów,  komisji
właściwej do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, w listo-
padzie 2019 r. zostało ustalone, że urząd zleci przygotowanie opinii dendrologicznej. Na przes-
trzeni  kolejnych  miesięcy  została  wypracowana  opinia,  ale  komisje  się  nie  odbywały  przez
ogłoszoną pandemię. 

Radna R. Kosno zwróciła uwagę, że do komisji można było wcześniej opinię przesłać.

Ad 10. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim
za udział w posiedzeniu, po czym zamknął XVIII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kaden-
cji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 - 4 listy obecności;
2) nr 5 Sprawozdanie Komendanta z działalności Komisariatu Policji w Zielonkach oraz informacja o stanie
porządku i bezpieczeństwa publicznego w rejonie służbowym Komisariatu za 2019 rok;
3) nr 6 Informacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach nt. Oceny Zasobów
Pomocy Społecznej za rok 2019 dla gminy Zielonki;
4) nr 7 Sprawozdanie Wójta z okresu międzysesyjnego w okresie od 27 lutego 2020 roku do 28 maja 2020
roku
5) nr 8 podjęte uchwały;
6) nr 9 imienny wykaz głosowań radnych.
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